
Protokół nr 55/2018 , 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 

Rady Gminy Cewice 
w dniu 30 kwietnia 2018 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Czesław Miotk - Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Wenta - Członek Komisji 
3. Marzena Reclaf - Członek Komisji 
4. Krzysztof Decyk - Członek Komisji 
5. Katarzyna Drywa - Członek Komisji 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów i pism, które wpłynęły do Komisji. 

Ad. 1 

Pani Czesław Miotk - Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, 
Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice przywitała wszystkich członków Komisji i stwierdził 
prawomocność posiedzenia. 

Ad. 2 

Członkowie Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Cewice zapoznali się z protokołem Nr 54/2018 z dnia 27 marca 2018 r., który został 
przyjęty jednogłośnie (5 - za ). 

Ad. 3 

Porządek posiedzenia przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji Oświaty, Opieki 
Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice został przyjęty jednogłośnie 
(5-za). 

Ad. 4 

Na posiedzeniu członkowie Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice omawiali i opiniowali n/w pisma, które wpłynęły do Komisji: 

• Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem z wykonania planu finansowego Gminnego 
Centrum Kultury w Cewicach za rok 2017 - bez uwag, 

• Komisja zapoznała się z opinią Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice 
o sygnaturze SMS.0012.1.2.2018, 

• Komisja zapoznała się z opinią Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Cewice o sygnaturze SMS.0012.4.2.2018, 

• Komisja zapoznała się z opinią Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady 
Gminy Cewice o sygnaturze SMS.0012.3.1.2018, 



Komisja zapoznała s i ę z wnioskami Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Rady Gminy Cewice o sygnaturze SMS.0003.3.2.2018 w sprawie oceny drós 
i chodników gminnych, 

Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy - brak 
uwag, 
Komisja zapoznała się z pismem o sygnaturze SK.3035.2.1.2018 w sprawie Uchwały 
Nr 073/g214/R/III/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku, 
Komisja zapoznała się z wnioskami Komisji Infrastruktury i Inwestycji Rady Gminy 
Cewice o sygnaturze SMS.0003.3.3.2018 w sprawie oświetlenia na terenie Gminy 
Cewice, 
Komisja opiniowała pismo o sygnaturze GCK.032.3.2018 dotyczące zwiększenia 
budżetu GCK w Cewicach w 2018 roku. 

Komisja Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice na 
posiedzeniu w dniu 30.04.2018 r. wypracowała następującą opinię: 

Komisja Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice 
w związku z pismem z GCK w Cewicach o sygnaturze GCK.032.3.2018 dotyczącego 
zwiększenia budżetu GCK w 2018 roku, zwraca się z prośbą o przedstawienie przez 
Wójta Gminy Cewice kwoty jaką będzie mógł przeznaczyć dodatkowo na zwiększenie 
budżetu GCK w Cewicach w 2018 roku (zatrudnienie pracownika w DK w Maszewie 
Lęborskim, remonty, na imprezy wskazane w piśmie - współfinansowane przez GCK 
w Cewicach). 

W kwestii wypracowanej wyżej opinii członkowie Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, 
Zdrowia, Kultury i Sportu głosowali w następujący sposób: 

za - 3, 
przeciw - 1 , 
wstrzymujących się - 1. 

Opinia Pani Marzeny Reclaf dotycząca ww. pisma GCK w Cewicach: 
Działalność GCK nie budzi żadnych zastrzeżeń. Wydarzenia kulturalne są na bardzo 
wysokim poziomie. Jednakże na dzień dzisiejszy biorąc pod uwagę budżet gminy, jego 
zadłużenie oraz niezbędne potrzeby mieszkańców takie jak oświetlenie, chodniki i drogi 
nie jest uzasadnione zwiększenie budżetu GCK. Nie budzi wątpliwości fakt 
dofinansowanie montażu hydrantów p-poż. w obiekcie Gminnego Centrum Kultury 
w Cewicach co podyktowane jest wymaganiami bezpieczeństwa. Po przedstawieniu 
kosztorysu inwestycji, należałoby dokonać zwiększenia środków na ten cel. 

Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, 

Zdrowia, Kultu?/i Sportu 


